
  1

Van de redactie

;

Voor u ligt de juni 2011 uitgave van het

Contactblad CDA BorgerOdoorn.

Na de maartuitgave die, in verband met

de Staten verkiezingen, al in februari

uitgekomen is heeft u lang moeten

wachten op de 2de editie dit jaar.

Er is de afgelopen tijd veel gebeurd op

onze wereldbol. Een ramp in Japan van

ongekende omvang en het ombrengen

van Osama Bin Laden heeft ons weken

lang aan de buis gekluisterd gehouden.

Volgens ons wordt het nu dan ook

langzamerhand weer tijd dat u een CDA

contactblaadje  thuis  gestuurd  krijgt.

Dat is weer eens even wat anders!

Onze voorzitter Jan Top schrijft in deze

editie  iets  over  christelijke  politiek

zoals het CDA dit ziet, zoals de CU dit

ziet en vele anderen dit zien. In deze tijd

van kerkverlating en grote verwarring is

het wel eens goed om ons daar in te

verdiepen. Ik raad u daarom aan dit

echt even te lezen. Onze nieuwe

partijvoorzitter Ruth Peetoom zal zich

de komende maanden en misschien wel

jaren vooral bezig houden met de C van

het CDA. Een goede zaak om dat maar

weer eens tegen het licht te houden.

Harko Braam heeft op 4 mei j.l. tijdens

de Dodenherdenking in Valtermond een

toespraak gehouden en hierop veel

reacties gehad. Deze toespraak hebben

we daarom onverkort opgenomen in

deze editie.

De bijdrage uit de fractie komt deze

keer van de hand van Christ

Meulendijks die wat  schrijft over

Communicatie  in BorgerOdoorn. Hij

vertelt iets over communicatie van de

lokale overheid met de burgers en hoe

dit dan zou moeten maar vooral ook hoe

dit zeker niet moet en hoe gemakkelijk

het toch nog verkeerd kan gaan.

Bert van Maanen, onze secretaris, neemt

u in één pagina mee naar de

bestuurstafel en vertelt u over de zaken

die deze tafel de laatste maanden zijn

gepasseerd.

Als redactie hebben we enkele

persberichten opgenomen in deze editie.

Een persbericht over het bezoek wat

onze Tweede Kamer fractie voorzitter

Haersma Buma heeft gebracht aan

Nieuw Buinen en een persbericht over

een werkbezoek wat bestuur en fractie

gebracht hebben aan de kringloop

winkel van Wedeka.

Tenslotte delen we nog even mede dat

het vooral de fractieleden zijn geweest

die meegedaan hebben aan de NL doet!

dag  voor  vrijwilligerswerk.

Al met al denken wij dat het weer een

interessante uitgave is geworden en wij

wensen u daarom ook veel leesplezier

toe.

Graag willen wij deze keer afsluiten met

u en jullie een fijne vakantieperiode toe

te wensen  en hopen we natuurlijk dat u

allen weer veilig thuis mag komen.

Met vriendelijke groet,

Ifonna en Bert van Maanen

redactie.
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Van de voorzitter

Christelijke politiek

Op het moment dat ik dit schrijf heeft de

Christen Unie haar congres net achter

de rug. Ook de CU heeft, net als het CDA,

bij de laatste verkiezingen verloren.

Regeringsverantwoordelijkheid  loont

niet automatisch. André Rouvoet heeft

zijn  partijleiderschap  beëindigd  en  is

opgevolgd door Arie Slob.  Vergelijkbare

ontwikkelingen zijn er bij ons CDA. We

hebben na het aftreden van Jan Peter

Balkenende  die overigens op het

laatste congres een inspirerende

toespraak hield  nog geen nieuwe

partijleider, maar wel een nieuwe

voorzitter Ruth Peetoom.   Dit is

belangrijk voor de  koers en het beleid

van het CDA.

De tweede kamer telt 3 christelijke

partijen, CDA,CU en SGP. Zijn deze

partijen  links  of  rechts?  Belangrijk  is

wat  je  inspireert en vanuit die  inspiratie

bij wilt dragen aan een menswaardige,

duurzame en rechtvaardige

samenleving.

Hoe kun je ook in de toekomst,

uitgaande van het Bijbelse waarden,

inhoud geven aan het Christen

Democratisch Appel?  Op het laatste

congres is hiertoe een aanzet gegeven

maar ook in Drenthe zijn we hier mee

bezig.   Werken aan een samenleving

waarin rentmeesterschap, gedeelde

verantwoordelijkheid,  publieke

gerechtigheid en solidariteit onze

uitgangspunten zijn.  Het is wel van

belang dat deze begrippen een

eigentijdse  invulling  krijgen  voor  de

praktische  politiek.

Christelijke politiek  is  nog wat  anders

dan Christenen in de politiek.  We

kennen  in ons  land organisaties die  zich

organiseren  vanuit  het  Christelijk

uitgangspunt. Denk bij aan scholen,

vakbeweging en politiek. In de tijd van

de  verzuiling was dit  allemaal  nog

scherper geprofileerd. Het

Wetenschappelijk Instituut van het CDA

gaf in 2010 een notitie uit getiteld:

Christenen in de politiek. Het is een

weergave van de bijeenkomst in de VU

op 6 mei 2009.

Een citaat uit de inleiding:  “Juist deze

(economische) crisis geeft het belang

aan van de christelijke  inspiratie en het

christelijk mensbeeld.  Daarin  staat

voorop dat mensen weliswaar

individuen  zijn maar  altijd  in  relatie  tot

anderen staan. Op velerlei niveau is de

menselijke maat uit het oog verloren en

zijn  risico’s  onderschat.  Essentieel  is

dat we gaan werken aan een

waardeoriëntatie  van

verantwoordelijkheid en zelfbeperking.

In tijden van crisis is het goed om terug

te vallen op je beginselen. De christelijk

sociale

beweging met christelijk geïnspireerde

mensen en een partij zoals het CDA komt

voort uit een oeroude traditie en hamert

inmiddels meer dan een eeuw op

persoonlijke  verantwoordelijkheid  en

solidariteit  als  ordenende  principes.  Al

honderd jaar inspireert deze beweging

vele mensen in hun verbanden.”  Deze

notitie is te vinden op de CDA site.

Kortom, wat hebben met elkaar werk te

doen om het CDA een nieuw elan te

geven, want het CDA is een partij van

betekenis voor de samenleving. Doet u

mee? Nieuwe leden zijn van harte

welkom.

Jan Top , voorzitter CDA BorgerOdoorn
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Van de            bestuurstafel

Sinds het laatste CDA contactblad

welke uitgekomen is juist voor de

verkiezingen Provinciale  Staten  in

februari is de rust aan het campagne

front een beetje teruggekeerd.

Met vorig jaar twee verkiezingen en

dit jaar nog een keer de Provinciale

Statenverkiezingen mogen we nu wel

weer even rust hebben om de lokale

zaken weer eens op een rij te zetten.

Natuurlijk hebben we als CDA Borger

Odoorn ook meegedaan met de

verkiezing van de nieuwe

Partijvoorzitter maar  daar  is

natuurlijk minder werk voor het

bestuur aan vooraf gegaan. Onze

voorzitter Jan Top heeft in iedergeval

het CDAcongres bezocht waar de

uiteindelijke verkiezing tot een

hoogtepunt is gekomen.

Het bestuur van CDA BorgerOdoorn

is heel blij met de nieuwe

Partijvoorzitter Ruth Peetoom. CDA

BorgerOdoorn heeft haar onze

gelukwensen doen toekomen.

Op 23 maart 2011 heeft CDA Borger

Odoorn  haar  jaarlijkse

Jaarvergadering gehouden in de

kleine zaal van het Tussendiep in

Nieuw Buinen. De presentatie van

onze burgemeester Marco Out was

het hoogtepunt van de avond en veel
CDAers hebben daarvan genoten.

Het was een presentatie over CittaSlow het

keurmerk voor kwaliteitsgemeentes in het

licht van leven, voedselvoorziening en

samenleving. Een keurmerk dat de

gemeente BorgerOdoorn te beurt is

gevallen en waar we als samenleving

ongelooflijk trots op zouden moeten zijn

want zoveel gemeentes zijn er niet in

Nederland die dit hebben.

In het officiële gedeelte voor de pauze

werden Jakob Woldendorp en Bert van

Maanen met  applaus  nogmaals  als

bestuursleden verbonden en Jan Top, de

voorzitter, ontving applaus voor het feit

dat hij wel blijft zoeken naar een opvolger

maar  tot  hij  daarin  slaagt  zal  hij

voorzitter  blijven. Uiteraard was iedereen

daar uitermate blij mee.

De maand april heeft voor het bestuur en

de fractie in het teken gestaan van

functioneringsgesprekken en die zijn dan

ook ondertussen afgerond.

Er werd een werkbezoek afgelegd aan de

kringloopwinkel van WEDEKA en

natuurlijk was het ook hoogtij toen onze

TweedeKamer fractievoorzitter Haersma

Buma Nieuw Buinen kwam bezoeken. (

elders in dit contactblad leest u een

verslag van dit bezoek )

De wethouder Frits Albers had als  lid van

de CDA bestuurdersvereniging Haersma

Buma uitgenodigd om toch eens het reilen

en zeilen rond de nieuwe MFA in Nieuw

Buinen te komen meemaken. De

realisatie van deze MFA is voor de

inwoners van Nieuw Buinen werkelijk

een uitkomst, alles kan gevonden

worden onder èèn dak en dat brengt de

bevolking weer bij elkaar. Erg goed voor

een dorp waar de laatste jaren veel

gebeurd is.

Haersma Buma was dan ook zeer

geïnteresseerd en heeft  het idee van het

uitwisselen  van  spullen  en  klussen  als

vrijwilligers  onder  elkaar  ook

meegenomen als voorbeeld voor veel

andere dorpen in Nederland.

Natuurlijk is het bestuur ook bijzonder

ingenomen met het feit dat onze

plaatselijke CDA prominent Greetje de

Vries,  weliswaar  uiteindelijk  èèn

plaatsje  gezakt,  uiteindelijk  op plaats  3

van  de  definitieve  kandidatenlijst

Eerste Kamer terecht is gekomen. Dat is

werkelijk een felicitatie waard en dat

hebben we Greetje natuurlijk ook laten

weten.

Zo langzamerhand staat voor velen de

vakantie weer voor de deur, anderen

moeten nog twee maandjes wachten.

Het bestuur heeft in iedergeval nog een

bestuursvergadering voor de boeg en

daarna gaan we genieten van de

vakantieperiode.

We wensen allen een hele goede
vakantieperiode toe met veel zon,

vreugde en vooral gezondheid.

Bert van Maanen,

Secretaris CDA BorgerOdoorn.

Communicatie in BorgerOdoorn

Om de communicatie te bevorderen zou

ik graag alle emailadressen van onze

CDA leden in BorgerOdoorn willen

hebben. U zou mij geweldig helpen door

mij uw emailadres toe te sturen via

mijn  emailadres

borgerodoorn@cdadrenthe.nl  of

a.van.maanen@ziggo.nl

Ik gebruik deze adressen of alleen voor

belangrijke partij aangelegenheden (

beperkt ) of ook voor het sturen van

allelei  nieuws en  uitnodigingen.  (alles  )

U kunt er dus bij vermelden of u voor

beperkte toezending kiest of voor het

toezenden van alles.

Bij  voorbaat  dank,

Bert van Maanen, secretaris
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De laatste tijd komen er steeds meer

kadernota’s in de gemeenteraad van

BorgerOdoorn aan de orde. Daarin

worden de beleidslijnen voor de toekomst

vastgelegd. Het  zijn beleidsvisies die  in

de praktijk verder vorm moeten krijgen. In

april hebben we de nota Externe

Communicatie vastgesteld en in mei gaan

we het hebben over Duurzame

ontwikkelingen.

In deze bijdrage voor het

ledencontactblad  wil ik beknopt

aangeven waar deze nota over gaat en

wat onze inbreng was in de Raad met

betrekking tot deze nota.

In de communicatienota wordt de

communicatie van de gemeente onder de

loep genomen. De nota is geen eindpunt,

maar staat aan de basis van concrete

activiteiten die later tot in detail

uitgewerkt worden. Het is een kader

waarin prioriteiten worden gesteld. In de

toekomst moet blijken of dit de juiste zijn.

De gemeente BorgerOdoorn wil open en

betrouwbaar communiceren. Open houdt

in dat we duidelijk maken wat we doen,

waarom of juist waarom niet. De

betrouwbaarheid blijkt uit de informatie

die we geven. Die is feitelijk juist,

begrijpelijk en integer. We komen onze

afspraken  na.

De visie van de gemeente is dat deze

manier van communiceren zorgt voor een

goede verstandhouding met de inwoners,

bezoekers, bedrijven en instellingen. De

drempel om zelf ideeën en wensen aan de

gemeente kenbaar te maken moet zo laag

mogelijk  zijn.

Inbreng van de CDA fractie in de

raadsvergadering

Communiceren doen we samen én met

elkaar.

De bedoeling is dat we elkaar verstaan en

begrijpen. Om in de termen van de

kadernota externe communicatie te

spreken: “We willen dat onze boodschap

duidelijk overkomt maar ook dat de

doelstelling van onze boodschap begrepen

wordt en resulteert in het gewenste effect.

In de communicatietheorie wordt ook veel

aandacht besteed aan ruis en de oorzaken

waardoor die ontstaan, zowel bij de zender

als bij de ontvanger. Helaas wordt daar  in

deze nota niet veel aandacht besteed.

Het CDA vindt dit een aspect waar wij extra

aandacht voor willen vragen. Als gemeente

zullen wij ons voortdurend moeten

afvragen tot welke doelgroep wij onze

boodschap zenden. Denk bijvoorbeeld aan

ouderen en laaggeletterden. Niet iedereen

kan omgaan met het hedendaagse

taalgebruik en de nieuwste commu

nicatiemiddelen en technieken. De

boodschap die wij willen overdragen zal

steeds afgestemd moeten zijn op de

ontvanger. Want ook bij de ontvanger kan

ruis ontstaan en wordt de boodschap niet

goed verstaan of begrepen, hoe goed

bedoeld dan ook.

Het CDA vraagt aandacht voor de

vanzelfsprekendheden die intern

gehanteerd worden maar extern niet altijd

begrepen worden. Verder willen wij

voorstellen om afkortingen zoals KCC

zoveel mogelijk te vermijden. Voor de

burger is het al moeilijk te begrijpen wat

een KlantenContactCentrum is, laat staan

dat deze de afkorting KCC kent.

Voorzitter, in de praktijk blijkt hoe

ingewikkeld  communicatieprocessen

kunnen zijn. Het zijn processen waarbij elk

detail belangrijk kan zijn. Daar is het CDA

zich van bewust  en wij zijn daarom blij dat

de nota externe communicatie er ligt. Het is

een kadernota waarin op hoofdlijnen

wordt aangegeven wat de

communicatievisie, de kaders en het

communicatiebeleid binnen onze gemeente

op gericht dient te zijn.

Het CDA kan zich vinden in de communicatie-
visie en de geformuleerde doelstellingen en
speerpunten in deze nota.
Wij gaan er daarbij wel vanuit dat bij de
verdere uitwerking van de nota aandacht
wordt besteed aan de oorzaken en gevolgen
van ruis.

Goede communicatie met de burger is geen
doel op zich, maar slechts een middel. Wij
doelen dan niet alleen op de dienst-
verlening met helder taalgebruik, die
begrijpelijk, integer en klantgericht moet
zijn. Het is ook belangrijk dat toezeggingen
worden uitgevoerd en waargemaakt en dat
burgers niet maanden of soms nog langer
moeten wachten op antwoorden of de
uitvoering van hetgeen is toegezegd.

Wij willen het imago van onze gemeente
versterken. Dat versterken c.q verbeteren
van ons imago zullen we op de eerste
plaats moeten doen m.b.t. de communicatie
en dienstverlening naar onze eigen
burgers. Daarnaast zullen we onze
gemeente nog beter moeten vermarkten,
zoals dat met een modern woord heet. In
de nota staan een aantal items genoemd.
Wij kunnen ons daarin vinden. Wat het
CDA wel wil benadrukken is dat we niet
alleen moeten belijden dat we een unieke
gemeente met veel potentie zijn, maar dat
we daar ook daadwerkelijk aan moeten

werken. Wij willen onze gemeente

verder  profileren als Cittaslow

gemeente en onze typische

karakteristieken versterken. Wij willen

een groene gemeente zijn, maar dan

kunnen we het niet maken dat er midden

april nog op veel plaatsen herfstblad

opgeruimd moet worden. En een website

die gedateerd is past niet bij het imago

dat wij uit zouden willen stralen. Aan

deze punten moet op korte termijn

gewerkt worden, willen wij ons imago

verbeteren. We zullen hard aan het

werken moeten om het beoogde

resultaat te bereiken.

Tot slot voorzitter nog 2

aandachtpunten. Het CDA vindt het

verbeteren van de communicatie een

belangrijk en boeiend proces. Een

proces dat verder ontwikkeld en gevolgd

moet worden. Wij zouden het op prijs

stellen dat we regelmatig geïnformeerd

worden over de voortgang van dit

proces  zodat we volgend voorjaar maar

zeker voor het zomer reces de vordering

kunnen evalueren en zonodig kunnen

bijstellen. Om dat goed te kunnen doen

is het misschien mogelijk om

voortdurend de tevredenheid over onze

communicatie te toetsen. Dat kan

eenvoudig worden meegenomen in

onderzoeken die gedaan worden en bij

de afronding van  dienstverlenings

contacten met onze

klanten zoals onze

burgers en relatie

tegenwoordig genoemd

worden.

Tot zover onze inbreng

in eerste instantie.

Christ Meulendijks
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maandag 2 mei 2011

Een delegatie van de CDA fractie en

bestuur van BorgerOdoorn bestaande

uit Roelof Tuin, Harko Braam, Christ

Meulendijks, Ankie Huijing, Peter

Venniker, Jan Top, Albert Trip en Jan

Wijnholds was op bezoek bij de

kringloopwinkel van Wedeka bij de

watertoren in Stadskanaal.  De heer

Harry ten Hof, vestigingsmanager,

vertelde,  samen met Harry  Engelsman,

boeiend over het ontstaan en de

doelstelling  van  de  kringloopwinkels.

Tevens werd de werkplaats en de zeer

uitgebreide en goed ingerichte winkel

bekeken.

De afdeling Kringloop en Mileu van

Sociale Werkvoorziening Wedeka heeft

kringloopwinkels  in Veendam,

Stadskanaal, Ter Apel en

Gasselternijveen,  waar  zo’n 250

mensen werken en 225.00 bezoekers

kwamen. In 2010 werd ruim 900.000 kg

hergebruikte goederen

ingezameld en verwerkt.

Het doel is hergebruik van

goederen en deze redden

van de afvalberg. Tevens

worden werkgelegenheid

en

arbeidstrainingsplaatsen

geboden voor mensen die

nog geen baan hebben

kunnen vinden op de

reguliere  arbeidsmarkt.  In

de winkels staan o.a.

 tweedehands meubelen,

boeken, kleding,

computers, speelgoed,

fietsen, siervoorwerpen en

doehetzelf spullen. Er is

ook gelegenheid om na het

winkelen van het restaurant gebruik te

maken. De winkels worden dagelijks

aangevuld met nieuwe spullen. Het is

mogelijk dat  spullen gratis  bij mensen

thuis opgehaald worden met 4  speciale

busjes, maar mensen kunnen het ook

zelf brengen. Alles wat binnenkomst

wordt goed bekeken op

verkoopbaarheid en zo nodig

gerepareerd. Per jaar gaan er heel wat

kilo’s aan goederen door het bedrijf en

wordt CO2 uitstoot door hergebruik

beperkt. Door de kringloopwinkel 

Stadkanaal  kunnen  jaarlijks  287  huizen

verwarmd worden omdat door

hergebruik er minder CO2 uitgestoten

hoeft te worden.

Kortom, een onderdeel van Wedeka, dat

belangrijk is voor werkgelegenheid,

scholing  en milieu.

De gemeente BorgerOdoorn valt ook

onder het verzorgingsgebied.  Voor meer

 CDA Borger-Odoorn op bezoek

in Wedeka Kringloopwinkel

Bezoek fractievoorzitter

Sybrand van Haersma Buma

aan Nieuw Buinen

Daar werd de CDA delegatie ontvangen

door CDA afdelingsvoorzitter Jan Top,

secretaris Bert van Maanen en

fractievoorzitter in de gemeenteraad

BorgerOdoorn Roelof Tuin.  Tijdens het

werkbezoek is  de delegatie uitgebreid

geïnformeerd over Centrum voor Jeugd

en Gezin, Steunstee, Opbouwwerk en

Huisartsenzorg. Tevens werd de zitbank

van de CDA afdeling BorgerOdoorn, de

bank van de samenleving, door Van

Haersma Buma overhandigd aan de heer

Piet Reuver, voorzitter van de

beheerscommissie van MFA

Noorderbreedte. Dit als cadeau voor de

officiële opening van het gebouw. 

vrijdag  8  april  2011

De CDA  bestuurdervereniging afdeling

Drenthe organiseerde afgelopen

maandag een werkbezoek in gemeente

BorgerOdoorn.  CDA fractievoorzitter in

de Tweede Kamer Sybrand van Haersma

Buma was ook uitgenodigd. Samen met

een aantal Drentse CDA bestuurders,

waaronder Frits Alberts, wethouder in

BorgerOdoorn, Eerste Kamerlid Greetje
de Vries en Tweede Kamerlid  Margreet

Smilde werd een bezoek gebracht aan

MFA Noorderbreedte in Nieuw Buinen. 

informatie kunt u terecht in de

inbrengwinkel  telefoon 0599651313 of

www.wedekakringloop.nl. 

De CDA’ers waren enthousiast over dit

werk wat door de sociale

werkvoorziening gerealiseerd wordt. 

Ook de knelpunten ivm bezuinigingen

kwamen aan de orde. Ook voor inwoners

in BorgerOdoorn een goede zaak om

eerst eens contact op te nemen met de

kringloopwinkel,  alvorens  spullen  naar

de stort te brengen.
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Discriminatie en Vrijheid

Geachte aanwezigen,

Fijn dat u allen gekomen bent om stil te

staan bij de 4 mei herdenking 2011 hier

in Valthermond.

Iedereen van harte welkom  namens het

gemeentebestuur van de gemeente

Borger Odoorn.

Elk jaar zijn er een groot aantal

herdenkingen, vaak met een feestelijk

tintje, Denk aan het ontzet van

Groningen door Bommen Berend op 28

augustus.  En de 14e  juli  in Frankrijk
Ook kennen wij onze 5 mei vieringen.

Het zijn deze 5 mei vieringen die ik mij

als kind goed herinner. Het was groot

feest in het dorp met optocht en

volksspelen.  Als kind wist ik niet beter:

5 mei was een feestdag.

Dat die feestdag kon ontstaan doordat

er door velen zoveel is geleden en dat er

grote offers zijn gebracht  ben ik mijzelf

pas   later gaan beseffen.

Ook dit monument  hier in Valthermond

getuigd van de offers die gebracht zijn

om ons de vrijheid, waarin we nu

mogen leven te kunnen beleven.

Trouw heb ik daarna de 4 mei

bijeenkomsten bezocht.

Wist u trouwens dat 4 mei

herdenkingen al eerder bestonden en of

dat er op 4 mei gedenkwaardige

momenten gebeurden?

Zo is 4 mei de gedenkdag van Floriaan van

Lorech:  (304 na Christus) (Latijn:

Florianus;  Duits:

Florian von Lorch)

was een officier  in

het Romeinse leger

als militaire

bestuurder van een

stad in de Romeinse

provincie Noricum.

Hij redde een dorp

van uitbranden met

1 emmer water.

Omdat hij geen

christenen wilde

doden werd hij zelf

omgebracht door

verdrinking met een steen om zijn nek. Hij

is patroon van Polen van

schoorsteenvegers en brandbestrijders.

 Zijn feestdag is 4 mei

4 Meibeweging

De 4 Meibeweging Chinese

revolutionaire beweging zich  liet

inspireren door de Westerse ideeën over

gelijkheid en nationalisme. De naam van

de beweging komt van 4 mei 1919.  In

Volkrepubliek China is 4 mei elk jaar “de

dag van de jongeren”.

4 mei 1533 : Willem van Oranje wordt

gedoopt in de slotkapel te Dillenburg.

Later heb ik wel eens gedacht, heeft het

wel zin om steeds op 4 mei de tweede

wereld oorlog te herdenken?

Die oorlog is in ons land  dan wel

voorbij, maar toch steeds worden we

opgeschrikt door oorlogen en onrusten

om ons heen, je hoeft maar naar het

nieuws te kijken te luisteren of te lezen,

wat heeft herdenken voor zin, vraag je je

dan af.

Maar gelukkig mogen wij steeds eraan

denken dat door de bevrijding van de

Tweede Wereld oorlog, de oorlog  is

verdwenen uit Europa.

Is dat echter een voldoende reden om elk

jaar weer op de 4e mei  de Tweede wereld

oorlog te gedenken?

Ja, want  samen hebben we de

verantwoordelijkheid voor het in stand

houden van die vrijheid, de rechtstaat en

de democratie.

 EN: De oorlog mag dan wel zijn

verdwenen uit Nederland en Europa, wat

gebleven is , is de discriminatie, en dat

kan  voedingsbodem zijn voor een nieuwe

oorlog.

Graag wil ik dan ook hier op deze

bijeenkomst bij de discriminatie stil

staan.

Dat is de reden dat ik de eerder genoemde

4 mei’s uit  304,  1919 en 1533  noemde.

Alle drie kunnen we zien als ook de strijd

tegen de discriminatie, Floriaan die

vertikte om christenen te vervolgen,  de 4

mei  de beweging in China die zich liet

inspireren door de westerse ideeën over

gelijkheid en Willem van Oranje onze

Vader des Vaderlands,  die later op een

rustige en tolerant manier zijn

hervormingen bracht.

Discriminatie begint vaak daar waar de

vrijheid van het individu wordt beknot. Een

kleine nuance in denken wordt

aangegrepen als  motivatie voor de meest

weerzinwekkende beslissingen en

handelingen. Het anders zijn van een

medemens wordt veelal ervaren als een

aanval op onze dagelijkse zekerheid. (Ina

Buisman Bouwman)

Willen we morgen dan ook echt feest

kunnen vieren dan is het goed te

bedenken dat lang niet iedereen bevrijd

is. Dat lang niet iedereen mag zijn die hij

of zij is. Om ons heen komen we vele

vormen van discriminatie tegen.

Al zijn ze  voor ons dan vaak niet zo

zichtbaar als in de Tweede Wereldoorlog

waarin er geen plaats was voor bv. de

joden, gehandicapten, zigeunervolken.

Ik ben ook blij dat er hier ook zoveel

kinderen zijn, die straks ook hun steentje

zullen bijdragen aan deze bijeenkomst.

Aan hen willen wij ook de boodschap

meegeven. VRIJHEID is ontstaan doordat

velen hun leven hebben geven zoals ook

nu nog velen telkens weer hun leven

geven voor de wereld vrede.

Maar echte vrijheid zal pas ontstaan als

we elkaar waarderen zoals we zijn,

ongeacht kleur, geslacht, nationaliteit  ,

handicap ( aan wier mankeert er nu

eigenlijk helemaal niets)  . >>>

 Dodenherdenking      4 mei 2011 in Valthermond

Toespraak van Harko Braam
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:

>>> Het gedenken van een oorlog die

voorbij is kunnen we blijven doen tot er

weer een volgende oorlog ons pad kruist.

Laten we het met elkaar niet zover laten

komen.

En die oorlog zal er niet komen als we

met elkaar kans zien de discriminatie uit

te bannen.

Discriminatie

Gemene woorden raken mensen hard

Scheldt ze niet uit voor nikker

Noem ze geen mongool of debiel

maak ze niet uit voor flikker.

Waarom al die nare woorden gebruiken

want met een kleurling is niets mis

het zijn gewoon de mensen die

We denken te vaak nog in termen als:

ach, het zal wel een mietje zijn

maar we vergeten zo vaak dat die

mensen gebukt gaan  onder hun pijn.

Aan ieder mens mankeert wel iets

ja, ook aan jou en mij

maar stop met discrimineren

want het zijn mensen net als wij.

Laat dat ons streven zijn.

Afgelopen vrijdag hebben we officieel

het meldpunt discriminatie Drenthe

geopend, maar hopelijk  op termijn

overbodig .

In het onlangs verschenen rapport

Valthermond een lang en levendig dorp

staat regelmatig te lezen dat bewoners

zelf actief kunnen en willen zijn.  Het

uitbannen  van  discriminatie  is  iets

waar een ieder aan mee kan doen.

In het volgende gedicht  dat ik

tegenkwam over discriminatie wordt

kort en bondig weergegeven wat ik met

het voorgaande heb willen zeggen.

Gedicht Janny Schepenaar

20072004

Vanuit Valthermond in de gemeente

Borger Odoorn bannen we de

discriminatie uit, laten we er met elkaar

aan beginnen.

En dan zal ons, daar ben ik van

overtuigd,   zonder,   zoals op deze steen

staat , oorlogsslachtoffers zal eisen

Een blijvende vrijheid  ten deel vallen,

.

CDA-ers doen mee aan NL Doet !!

Op zaterdag 19 maart melden de CDA

fractieleden Peter Veninga, Christ

Meulendijks en Harko Braam zich bij het

clubhuis van hondenclub KNON te

Borger.  Fractieassistent  Ankie  Huijing

moet wegens ziekte helaas verstek laten

gaan.

Een paar dagen daarvoor hebben zij zich

aangemeld voor vrijwilligerswerk  in het

kader van NL Doet !

Er wordt een clubhuis in de verf gezet,

er wordt gesnoeid rond het

traningsveld, een terras wordt

schoongespoten en er wordt gewerkt

aan een balie c.q. bar door o.a. de CDA

fractieleden.

Na afloop krijgen de zwoegers een

Oorkonde mee voor het zware werk wat

is  verricht.
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